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Zápis ze schůze OV Vrcova 
 
Datum:  20. března 2016, od 18:00 hod.  
Přítomni:  Josef Sova, Petr Kolínský, Jindřiška Frantesová, Radek Bartík, Tomáš 

Veber,  
Na vědomí:  MěÚ Borovany, sekretariát starosty 
  
 
 

1) OV děkuje městu Borovany za prodloužení domény www.vrcov.cz na další rok 
a všem spoluobčanům za návštěvnost stránek.  

 
2) OV upozorňuje spoluobčany na předpokládané uzavření vrcovského 

pohostinství v termínu od 3. 7. do 10. 10. z důvodu rozsáhlé rekonstrukce.  
 

3) OV žádá občany Vrcova, aby svým zahradním odpadem (větve, tráva) 
neznečišťovali veřejná prostranství v obci např. náves, obecní rybníky…. 
Organický odpad lze bezplatně odevzdat ve sběrném dvoře v Růžově.  
 

4) OV děkuje městu Borovany za obnovu veřejné vývěsky u čekárny a prosí o 
doplnění stříšky výlepové plochy, tak jako byla na původní konstrukci. 
V současném stavu dochází k okamžitému promáčení vyvěšených tiskovin.  
 

5) OV žádá o opravu lampy veřejného osvětlení v části Vrcov-Cikánov, vedle 
informační tabule – lampa bliká a chybí ochranný kryt.  
 

6) Vzhledem k tomu, že bylo zamítnuto kácení stromů, jejichž koruny zasahují do 
veřejného osvětlení, žádáme alespoň o účinné prořezání větví, tak aby bylo 
zajištěno efektivní osvětlení na návsi.  
 

7) OV vyzývá občany Vrcova, kteří mají zájem o zužitkování trávy (seno, krmení 
pro domácí zvířata) z obecních pozemků, aby svůj zájem sdělili do konce 
dubna 2016 předsedovi Osadního výboru Vrcov.  
 

8) OV žádá o výměnu obalu na odpadkový koš před pohostinstvím. Současná 
nádoba výrazně poškozena. 
 

9) OV žádá o výměnu shnilých prken na betonových lavičkách umístěných 
v prostoru dětského hřiště.  

 
  

 
Zapsal: Jindřiška Frantesová 
Ověřeno: Josef Sova, předseda OV 
Uveřejněno na www.vrcov.cz 


